



繡 / 霧眉後護理注意事項

MICRO-BLADING / SHADING BROW AFTER CARE

護理注意事項 AFTER CARE

- 第一天紋繡完之後每四小時請用濕的棉花棒沾取蒸餾水清潔眉毛表面，擦上修復霜。
 - 第一週每天早上起床後需用濕的（用蒸餾水）棉片濕敷15分鐘後，把眉毛表層輕輕擦拭，正常洗臉但不能用洗面乳還有保養品，只能擦拭修護霜。
 - 一週後就可以開始正常化妝擦平常的保養品。
 - 直到您的補色預約完成並且眉毛完全癒合以獲得最佳效果。
 - 讓頭髮遠離眉毛，這期間避免桑拿、游泳和過度出汗的活動。
 - 當皮膚感覺過於刺激或痕癢時，可塗抹任何藥膏或癒合膏。凡士林和蘆薈凝膠是推薦的最佳治療霜。
- After the first day of microblading, use a damp cotton swab with distilled water to clean the brow surface and apply repair cream every 4 hours.
 - In the first week, after getting up every morning, apply a wet cotton pad with distilled water for 15 minutes, then gently wipe the surface of the eyebrows. You can wash your face normally, but do not use a facial cleanser or skincare products, only apply the given repair cream.
 - After a week, you can start applying your regular makeup and skincare products.
 - Avoid saunas, swimming, and excessive sweating until your touch-up appointment is completed and the brows are completely healed for the best result.
 - Keep your hair away from your brow line.
 - Apply any medicated cream or healing balm when the skin feels too irritated. Vaseline and Aloe Gel are the best healing cream/balm recommended.